
LIETUVOS SKAUTIJOS

TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLO IŠRAŠAS

2024-10-19/2024-10-20, Nr. XXVIII–7

Lietuvos skautijos tarybos nariai į posėdį kviesti elektroniniu paštu.

Posėdžio pirmininkas: Ieva Brogienė.

Posėdžio sekretorė: Viltė Rabazauskaitė.

Dalyvauja 12 Tarybos narių: Ieva Brogienė, Vytautas Beniušis, Agnė Dambrauskaitė,

Donatas Kaminskas, Asta Kederytė, Aurelija Mažeikytė, Domas Nutautas, Silvija

Nareckienė, Janina Žvirblytė Paslavičienė, Urtė Petrulytė, Paulius Ribakovas, Edvinas

Šereiva.

Posėdyje nedalyvauja: Goda Jackutė, Solveiga Lizdenienė, Akvilė Milkevičiūtė, Vilma

Mingailienė.

Kvorumas yra.

Posėdyje svečio teisėmis dalyvauja: Laurynas Beleška (Pirmija), Rūta Elzbergaitė (Etikos

komisija), Gabrielė Kučytė (Pirmija), Kristina Podėnaitė (Kontrolės komisija), Viltė

Rabazauskaitė (Pirmija), Simona Statauskaitė (Pirmija), Kasparas Vaičelis (Etikos komisija)

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl posėdžio sekretoriaus tvirtinimo;

2. Dėl LiJOT dokumentų balsavimo;

3. LS narių statistika 2019–2024;

4. Strateginio veiksmų plano peržiūra 2024;

5. Etikos komisijos nuostatų atnaujinimo projektas;

6. Dėl Tarybos kadencijos;

7. Dėl laipsnių pripažinimo pereinant iš kitų skautiškų organizacijų;
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8. Dėl vyresniųjų skautų programos;

9. Pilietinio pasipriešinimo darbo grupės darbų pristatymas;

10. WOSM naujienų po konferencijos pristatymas;

11. Strateginių partnerių pristatymas;

12. Dėl LS Suvažiavimo 2025 šaukimo ir datos nustatymo bei darbo grupės formavimo;

13. Dėl rėmėjų nuostatų naikinimo;

14. Dėl el. balsavimų protokolų tvirtinimo;

15. Veiklos plano formos 2025 m. pristatymas;

16. Dėl administracijos skyriaus koordinatorės, komunikacijos skyriaus koordinatorės,

vyr. skautininkės pareigybinių pakeitimo;

17. Kito posėdžio data.

1. SVARSTYTA. Dėl posėdžio sekretoriaus tvirtinimo.

Pristato: Ieva Brogienė.

Ieva Brogienė kelia Viltės Rabazauskaitės kandidatūrą.

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad Viltė Rabazauskaitė būtų posėdžio

sekretore?

NUTARTA. Šio posėdžio sekretorė – Viltė Rabazauskaitė.

2. SVARSTYTA. Dėl LiJOT dokumentų balsavimo.

Pristato: Ieva Brogienė ir Urtė Petrulytė.

Urtė Petrulytė Tarybai elektroninėje erdvėje atsiuntė dokumentus susipažinimui dėl

šio balsavimo.

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad palaikyti, nepalaikyti, susilaikyti dėl

pozicijos dėl finansinės paskatos jaunoms šeimoms įsigyjant pirmąjį būstą?

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad palaikyti, nepalaikyti, susilaikyti dėl

pozicijos dėl jaunimo testo įgyvendinimo NJRT ir SJRT?

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad palaikyti, nepalaikyti, susilaikyti dėl

Official statement on UN Summit of the Future Outcomes?
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SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad palaikyti, nepalaikyti, susilaikyti dėl

Martynos Povilavičiūtės kandidatūros į LiJOT valdybą?

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad palaikyti, nepalaikyti, susilaikyti dėl

Martyno Astiko kandidatūros į LiJOT valdybą?

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad leisti delegacijai savarankiškai balsuoti už

tai, už ką Taryba nebalsavo?

NUTARTA. Balsavimas įvyko.

3. SVARSTYTA. LS narių statistika 2019 – 2024.

Pristato: Gabrielė Kučytė ir Laurynas Beleška.

Laurynas Beleška pristato prezentaciją Viena iš problemų yra, kad organizacija

nerenka duomenų ir mes nežinome, kokia mūsų veikla ir kokį poveikį daro. ¾ narių šiuo

metu išrotuojame. Organizacija labai daug pritraukia naujų narių, bet esamų neišlaiko.

Skautai nuo 29 metų: didžioji dalis skautų yra iš išorės, kurie net nedalyvavę mūsų jaunimo

programoje.

Vytautas Beniušis prašo šias įžvalgas gauti raštu, nes neatsiminsime visų paaiškinimų.

Agnė Dambrauskaitė klausia ar čia buvo šitas klausimas tik, kad pamatyti situaciją ar spręsti

problemą?

Laurynas Beleška atsako, taip čia buvo informacinio pobūdžio, bet ir pasiruošimas naujai

strategijai, Laurynas siūlo naujai strategijai ruoštis nuo 2027 m. nes daug darbo yra ištraukti

duomenis iš Tee–Pee sistemos.

Laurynas Beleška atsako dėl prezentacijos santraukos, kad atsiųsime, kai pasitarsime su

Pirmija ir jau visi suprasime mūsų duomenis.

Donatas Kaminskas prideda, kad Pirmija turi užtikrinti, kad tas pats duomenų traukimo

algoritmas išlieka visą laiką, kasmet. Nes jeigu po poros metų pradėsime skaičiuoti kitaip,

duomenys bus netaisyklingi. Duomenis skaičiuoti vienodai turėtume minimum 10 metų.

Donatas Kaminskas klausia, kokie sekantys žingsniai yra šių duomenų panaudojime?

Laurynas Beleška atsako, kad šie duomenys jau buvo naudojami Pirmijos skyriaus rodiklių

išgryninime, vėliau laukia ir daugiau žingsnių.

NUTARTA. Išklausyta.
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4. SVARSTYTA. Strateginio veiksmų plano peržiūra 2024.

Pristato: Gabrielė Kučytė ir Laurynas Beleška.

Ieva Brogienė siūlo keisti išplėstinio posėdžio datą iš rudens į sausį, pasitarus atskirai kartu

su Gabriele Kučyte. Ievos Brogienės lūkestis, kad ši Taryba monitorintų strategijos

įgyvendinimą kiekvienų metų pabaigoje. Ir tada galėtume pakoreguoti rodiklius pagal esamą

situaciją. Logiška tai būtų daryti per išplėstinį posėdį, kuris dažniausiai būna spalio mėnesį,

bet, kad tai daryti spalio mėnesį yra per anksti, kai dar nėra suplaukę didžioji dalis duomenų

iš kraštų ir dar vyksta veiklos. Todėl yra siūlymas daryti išplėstinį posėdį nebe spalio mėnesį,

o daryti posėdį su peržiūra praėjusių metų ir ateinančių metų veiksmų planu sausio mėnesį. O

spalį pasidaryti tik dienos posėdį arba tik Tarybos posėdį. Nes sausio mėnesį jau turime

duomenis, kai bus objektyvu juos vertinti.

Gabrielė Kučytė siūlo dabar pereiti tik kritinius punktus, o visus kitus su kuriais yra viskas

gerai pereiti sausio mėnesį.

Taryba vienbalsiai nusprendė, kad peržiūrime tik kritinius punktus, o ne visą lentelę.

Strateginių veiksmų plano peržiūra vyks kiekvienų strateginio laikotarpio metų sausio

mėnesį.

NUTARTA. Išklausyta.

5. SVARSTYTA. Etikos komisijos nuostatų atnaujinimo projektas.

Pristato: Kasparas Vaičelis.

Ieva Brogienė siūlo balsuojant už viešo derinimo pradžios balsavimą kartu nubalsuoti,

kas tiksliai bus atsakingas už viešą derinimą, tai nebūtinai turi būti Taryba.

Agnė Dambrauskaitė pritaria ir paskaito viešo derinimo dokumentų rengimo tvarką, kad viešą

derinimą daryti gali, bet kuris LS narys.

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad būtų pradedamas viešas derinimas?

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad įgalioti viešą derinimą vesti Kasparą

Vaičelį?

NUTARTA. Pradėti viešą derinimą ir įgalioti Kasparą Vaičelį vesti viešo derinimo procesus.

4



6. SVARSTYTA. Dėl Tarybos kadencijos.

Pristato: Asta Kederytė.

Asta Kederytė primena, kad ji yra įpareigota peržiūrėti įstatus ir pasiūlyti juos

sutvarkyti ne tik redakciniais sutvarkymais, bet iš esmės. Todėl Asta Kederytė ateina su

pasiūlymu ilginti Tarybos kadenciją, kad būtų ilgesnis nepertraukiamas Tarybos darbas, todėl

Astos Kederytės siūlymas yra daryti Tarybos nario kadenciją 4 metus. Rinkti kas du metus po

8 asmenis. Asta Kederytė kviečia diskutuoti apie šį klausimą. Nes atkreipia dėmesį, kad

didelis procentas ateinančių į Tarybą ateina kelioms kadencijoms iš eilės, o ne vienai.

Pasibaigus kadencijai kandidatuoja dar kartą.

NUTARTA. Išklausyta.

7. SVARSTYTA. Dėl laipsnių pripažinimo pereinant iš kitų skautiškų organizacijų.

Pristato: Ieva Brogienė.

Ieva Brogienė primena, kad klausimas perkeltas iš rugsėjo mėnesio posėdžio, kur

Kontrolės komisija skatino priimti sprendimą dėl naujos politikos sukūrimo ir jį

užprotokoluoti.

Asta Kederytė klausia ar gali pats atėjęs iš kitos organizacijos nusipirkti visus simbolius ir

nešioti? Ar turi eiti į Kontrolės komisiją?

Ieva Brogienė atsako, kad Kontrolės komisija nusprendžia, kokį atitikmenį duodam Lietuvos

skautijoje, jau tai užprotokolavome praėjusį posėdį.

Asta Kederytė siūlo užprotokoluoti, kad gavę Kontrolės komisijos išvadą apie žmogaus

laipsnių pripažinimą ar ne, perduoda ją Tarybai ir tada Taryba priima sprendimą. Ieva

Brogienė papildo, kad proceso aprašymas turi atsirasti naujinamuose narystės nuostatuose.

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad WOSM, Lietuvių skautų sąjungos ir

Lietuvos skautiškų organizacijų Apskritajam stalui priklausančios skautiškos organizacijos

nariui tapus Lietuvos skautijos nariu, skauto kitoje skautiškoje organizacijoje įgyti

aukštesnieji vyresniškumo laipsniai gali būti prilyginami Lietuvos skautijos aukštesniesiems

vyresniškumo laipsniams, vadovaujantis Kontrolės komisijos pateiktomis išvadomis Tarybos

sprendimu?

NUTARTA. Pritarti, kad WOSM, Lietuvių skautų sąjungos ir Lietuvos skautiškų

organizacijų Apskritajam stalui priklausančios skautiškos organizacijos nariui, tapus Lietuvos
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skautijos nariu, skauto kitoje skautiškoje organizacijoje įgyti aukštesnieji vyresniškumo

laipsniai gali būti prilyginami Lietuvos skautijos aukštesniesiems vyresniškumo laipsniams,

vadovaujantis Kontrolės komisijos pateiktomis išvadomis Tarybos sprendimu.

8. SVARSTYTA. Dėl vyresniųjų skautų programos.

Pristato: Asta Kederytė.

Asta Kederytė siūlo diskutuoti ar jungti brolius ir seses vyresniųjų skautų amžiaus

grupėje.

Ieva Brogienė pamini, kad šį klausimą turi spręsti tie, kurie veda vyresniųjų skautų programą

ir yra jaunimas. Turime būti atviri visiems bei siūlo nešti klausimą į vyresniųjų skautų

šimtmečio konferenciją, kad pasimatuoti temperatūrą.

Asta Kederytė pamini, kad negalime spręsti, kai jau bus problema. Reikia po truputį ruoštis.

Agnė Dambrauskaitė primena, kad įvairovės ir įtraukties skyrius ruošia leidinį.

NUTARTA. Išklausyta.

9. SVARSTYTA. Pilietinio pasipriešinimo darbo grupės darbų pristatymas.

Pristato: Agnė Dambrauskaitė.

Agnė Dambrauskaitė pristato prezentaciją.

Agnė Dambrauskaitė prideda, kad nepilnamečius informacija apie pilietinį pasipriešinimą

turėtų pasiekti per jaunimo programą, o pilnamečiams turi informaciją perduoti Pirmija.

Laurynas Beleška prideda, kad šiuo metu mes labai daug fokusuojamės į krizių valdymą, mes

po truputį keičiam visą organizacijos kryptį ir pamažu tampam iš jaunimą ugdančios į krizes

valdančias organizacijas.

Vytautas Beniušis prideda, kad mokymų skyrius ruošia aprašą mokymams apie krizių

valdymą.

Domas Nutautas pamini, kad mūsų organizacijos stiprybė yra tai, kad mes galime daryti

dalykus gerai. Kaip mes galim padėti pasiruošti? Mes galim parodyt nariams, kokie yra

pasirinkimai, kur galima eiti savanoriauti.

Ieva Brogienė sutinka, kad pagrindinė misija yra ugdyti, o pasiruošimo atveju, mes užsiimam

pilietiniu ugdymu. Palaiko, kad reikėtų išgryninti, ką skautai darytų krizių metu.
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NUTARTA. Išklausyta.

Iš posėdžio išvyksta Edvinas Šereiva ir Paulius Ribakovas.

10. SVARSTYTA. WOSM naujienų po konferencijos pristatymas

Pristato: Elzė Urbietytė.

Elzė Urbietytė pristato prezentaciją.

NUTARTA. Iki lapkričio mėnesio Tarybos posėdžio Elzė Urbietytė su Pirmijos pagalba turi

paruošti WOSM ir LS strategijų palyginimą.

11. SVARSTYTA. Strateginių partnerių pristatymas.

Pristato: Gabrielė Kučytė, Vytautas Beniušis ir Ieva Brogienė.

Gabrielė Kučytė pristato išsigrynintus strateginius partnerius. Strateginiai partneriai

buvo išskirstyti pagal strateginius tikslus.

NUTARTA. Išklausyta.

12. SVARSTYTA. Dėl LS Suvažiavimo 2025 šaukimo ir datos nustatymo bei darbo

grupės formavimo.

Pristato: Ieva Brogienė.

Ieva Brogienė pristato, kad Suvažiavimą planuojamą organizuoti 2025 m. kovo 22 d.

Vilniaus Rotušėje.

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad Eilinį vadovų suvažiavimą organizuotume

2025 m. kovo mėn. 22 d., Vilniuje?

Ieva Brogienė pamini, kad reikia išsirinkti narius, kas bus Suvažiavimo darbo grupėje.

Gabrielė Kučytė išreiškia norą šiemet įsitraukti į darbo grupę ir pati.

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad 2025 m. Suvažiavimo darbo grupę

sudarytų Ieva Brogienė, Urtė Petrulytė, Asta Kederytė, Donatas Kaminskas ir Gabrielė

Kučytė?
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NUTARTA. Sudaryti darbo grupę, kuri sudaryta iš: Ievos Brogienės, Urtės Petrulytės, Astos

Kederytės, Donato Kaminsko ir Gabrielės Kučytės.

13. SVARSTYTA. Dėl rėmėjų nuostatų naikinimo.

Pristato: Ieva Brogienė.

Ieva Brogienė pamini, kad atėjęs klausimas yra iš Pirmijos. Elektroninėje erdvėje buvo

atsiųsta visa informacija, buvo ir diskusija.

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad panaikinti Lietuvos skautijos rėmėjų

nuostatus patvirtintus 2001 m. balandžio mėn 7 d. Nr. LS–N–11?

NUTARTA. Panaikinti Lietuvos skautijos rėmėjų nuostatus patvirtintus 2001 m. balandžio

mėn 7 d. Nr. LS–N–11.

14. SVARSTYTA. Dėl el. balsavimų protokolų tvirtinimo.

Pristato: Ieva Brogienė.

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad patvirtinti 2024 m. gegužės mėn. 24 d. el.

balsavimo protokolą dėl LS IT ūkio koordinatoriaus Motiejaus Vaitkaičio patvirtinimo?

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad patvirtinti 2024 m. birželio mėn. 18 d. el.

balsavimo protokolą dėl LS strateginio veiksmų plano patvirtinimo?

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad patvirtinti 2024 m. birželio mėn. 18 d. el.

balsavimo protokolą dėl remiantis Lietuvos skautijos Etikos komisijos siūlymo, išdėstyto

2024 m. birželio mėn. 16 d. protokole Nr. 2024–2026/13, drausminės nuobaudos skyrimo?

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad patvirtinti 2024 m. birželio mėn. 20 d. el.

balsavimo protokolą dėl Tarybos darbo nepilna sudėtimi?

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad patvirtinti 2024 m. liepos mėn. 22 d. el.

balsavimo protokolą dėl Lietuvos skautijos Atstovavimo nuostatų patvirtinimo?

8



SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad patvirtinti 2024 m. liepos mėn. 31 d. el.

balsavimo protokolą dėl LS vykdomų NVŠ programų lėšų panaudojimo proporcijų?

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad patvirtinti 2024 m. rugpjūčio mėn. 05 d. el.

balsavimo protokolą dėl paramos sutarties pasirašymo su UAB Baltijos Arsenalas?

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad patvirtinti 2024 m. rugpjūčio mėn. 19 d. el.

balsavimo protokolą dėl trimečio plano ir jo dalių WOSM nustatyta tvarka; kitų organizacijų

narių siūlymas: Towards a truly inclusive World Scout Conference; kitų organizacijų narių

siūlymas: World Mental Health Policy; kitų organizacijų narių siūlymas: Champion the

prevention of gender–based violence; kitų organizacijų narių siūlymas: Living together in

peace; dėl preliminarus kandidatų sąrašo; dėl naujų sprendimų priėmimo, pasikeitus

situacijai?

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad patvirtinti 2024 m. rugsėjo mėn. 19 d. el.

balsavimo protokolą dėl Lietuvos skautijos vyresniškumo laipsnių nuostatų viešojo derinimo

procedūros?

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad patvirtinti 2024 m. rugsėjo mėn. 23 d. el.

balsavimo protokolą dėl projekto finansavimo sutarties su Socialinių paslaugų priežiūros

departamentu prie Socialinės apsaugos ir darbo ministerijos, dėl skirto finansavimo Lietuvos

ir Ukrainos jaunimo mainų tarybos lėšomis veiklų įgyvendinimui, kurios vertė 15,000 EUR,

pasirašymo; dėl projekto finansavimo sutarties su “Civic Resilience Initiative” LS veiklų

įgyvendinimui, kurios vertė 7379 EUR, pasirašymo?

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad patvirtinti 2024 m. spalio mėn. 16 d. el.

balsavimo protokolą dėl Lietuvos skautijos delegacijos sudėties tvirtinimo LiJOT 60–ojoje

Asamblėjoje?

NUTARTA. Patvirtinti bendru sutarimu šie protokolai: dėl LS IT ūkio koordinatoriaus

Motiejaus Vaitkaičio patvirtinimo; dėl LS strateginio veiksmų plano patvirtinimo; dėl

remiantis Lietuvos skautijos Etikos komisijos siūlymo, išdėstyto 2024 m. birželio mėn. 16 d.

protokole Nr. 2024–2026/13, drausminės nuobaudos skyrimo; dėl Tarybos darbo nepilna

sudėtimi; dėl Lietuvos skautijos Atstovavimo nuostatų patvirtinimo; dėl LS vykdomų NVŠ
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programų lėšų panaudojimo proporcijų; dėl paramos sutarties pasirašymo su UAB Baltijos

Arsenalas; dėl trimečio plano ir jo dalių WOSM nustatyta tvarka; kitų organizacijų narių

siūlymas: Towards a truly inclusive World Scout Conference; kitų organizacijų narių

siūlymas: World Mental Health Policy; kitų organizacijų narių siūlymas: Champion the

prevention of gender–based violence; kitų organizacijų narių siūlymas: Living together in

peace; dėl preliminarus kandidatų sąrašo; dėl naujų sprendimų priėmimo, pasikeitus

situacijai; dėl Lietuvos skautijos vyresniškumo laipsnių nuostatų viešojo derinimo

procedūros; dėl projekto finansavimo sutarties su Socialinių paslaugų priežiūros

departamentu prie Socialinės apsaugos ir darbo ministerijos, dėl skirto finansavimo Lietuvos

ir Ukrainos jaunimo mainų tarybos lėšomis veiklų įgyvendinimui, kurios vertė 15,000 EUR,

pasirašymo; dėl projekto finansavimo sutarties su “Civic Resilience Initiative” LS veiklų

įgyvendinimui, kurios vertė 7379 EUR, pasirašymo; dėl Lietuvos skautijos delegacijos

sudėties tvirtinimo LiJOT 60–ojoje Asamblėjoje.

15. SVARSTYTA. Veiklos plano formos 2025 m. pristatymas.

Pristato: Gabrielė Kučytė.

Gabrielė Kučytė pristato programą „Monday.com“, kurioje Pirmija norėtų dėliotis

veiklų planą 2025 metams. Šiandien pasimatuojame temperatūrą ar Tarybai aiškiai

pateikiama bus informacija šioje programėlėje. Taip pat pamini, kad ši programa sutaupytų

Pirmijos laiką, sėdint prie exelio ir ieškant formulių gauti susistemintus rodiklius ir jų

pasiekiamumą, nes ši programa tai atlieka pati. Ieva Brogienė išreiškia, kad lūkestis iš

Tarybos būtų, kad matytų progresą metų eigoje, o ne metų pabaigoje.

NUTARTA. Išklausyta.

16. SVARSTYTA. Dėl administracijos skyriaus koordinatorės, komunikacijos

skyriaus koordinatorės, vyr. skautininkės pareigybinių pakeitimo.

Pristato: Gabrielė Kučytė ir Ieva Brogienė.

Ieva Brogienė pamini, kad Taryba yra patvirtinusi pareigybių nuostatus, kurie yra

privalomi kiekvienoje organizacijoje ar įmonėje, bet šių nuostatų net neturėtų Taryba tvirtinti,

Ievos Brogienės pasiūlymas naikinti pareigybinius nuostatus įpareigojant vyr. skautininkę su

dirbančiais darbuotojais pasirašyti jau parengtus pareigybės aprašymus, kitiems savanoriškai

atliekantiems pareigas parengti aprašymus ir juos pasirašyti. Vyr. skautininkas neturi

pasirašyti pareigybės aprašymo, nes jokios įmonės jų nepasirašo, kadangies vyr. skautininkas
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yra atsakingas už viską, jei skyrius kažko neatlieka ar nėra skyriaus koordinatoriaus tai

atlieka vyr. skautininkas.

Asta Kederytė siūlo naikinti tuos nuostatus, nes vyr. skautininkas sprendžia kokias

atsakomybes kam skiria ir kokie skyriai yra reikalingi įgyvendinti strategiją.

SKELBIAMAS BALSAVIMAS. Kas už tai, kad panaikinti pareiginius nuostatus

patvirtintus Lietuvos skautijos tarybos 2022 m. gruodžio mėn. 1 d. Nr. E–26–14?

NUTARTA. Panaikinti Lietuvos skautijos tarybos patvirtintus 2022 m. gruodžio mėn. 1 d.

Nr. E–26–14.

Ieva Brogienė nustato terminą iki 2024 m. lapkričio 1 d. pateikti dirbančių pozicijų ir

savanoriaujančių pozicijų pareiginius aprašus.

17. SVARSTYTA. Kito posėdžio data

Pristato: Ieva Brogienė.

NUTARTA. Sekantys Tarybos posėdžiai vyks:

2024 m. lapkričio mėn. 18 d. 19 val. Tarybos veiklos plano lentelės apžvalga, WOSM ir LS

strategijų palyginimas ir pristatymas;

2025 m. vasario mėn. 10 d. 18:30 val. (3 val.) Išplėstinis posėdis elektroninėje erdvėje;

2025 m. kovo mėn. 08 d. Kaune vyks posėdis dėl vyresniškumo laipsnių ir garbės ženklų

suteikimo.

Iki 2025 m. vasario mėn. 1 d. Pirmija pateikia veiklos ir finansų ataskaitas susipažinimui.

Tarybos pirmininkė Ieva Brogienė

Posėdžio sekretorė Viltė Rabazauskaitė
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